
ZÁPISNICA  č. 21/2012 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 27.9.2012  o 18.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
                  
PROGRAM:  
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
5. Kontrola plnenia uznesení OZ 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za  I. polrok 2012  
    a) Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce  
         za I. polrok 2012     
    b) Stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach   
        k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 
    c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 (schválenie) 
7. Zmena rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.2 – prerokovanie  
    (schválenie) 
8.  Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole, Kovarce 450    
9. VZN č.4/2012 – o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku  
     na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na   
     čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úradu režijných  
     nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 
10. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a ďalších  
      fyzických osôb 
11. Zásady činnosti Zboru pre občianske záležitosti obce Kovarce 
12. Rôzne, žiadosti občanov, organizácií 
13. Návrh uznesení 
14. Záver 
 
1. Otvorenie  
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v súlade s § 12 ods. 1 zákona 
SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení Mgr.Helena Paučírová, starostka obce. Konštatovala, že 
zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 6 poslancov (ospravedlnení: Mgr.Zuzana 
Erdélyiová a p.Janka Psicová), čo je nadpolovičná väčšina, takže obecné zastupiteľstvo je 
uznášania schopné. Poslanec Ing.Andrej Čopík sa telefonicky ospravedlnil, že začiatok 
zasadnutia z dôvodu pracovného zaneprázdnenia nestihne, príde neskôr. Prišiel o 19.45 hod.. 
 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Poslanci nemali pripomienky ani doplňujúce 
návrhy. 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie programu zasadania Obecného 
zastupiteľstva v Kovarciach dňa 27.septembra 2012: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné   zastupiteľstvo v Kovarciach  schválilo program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Kovarciach dňa 27.septembra  2012. 
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3. Voľba návrhovej komisie 
Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 
komisiu v zložení: p.Oto Vrbjar, p.Peter Sivák a p.Marián Patrovič.  
Starostka  obce Mgr.Helena Paučírová požiadala o hlasovanie za zloženie návrhovej komisie: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo návrhovú komisiu v zložení: p.Oto Vrbjar, p.Peter 
Sivák a p.Marián Patrovič. 
 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Za overovateľov zápisnice starostka určila poslancov: Ing.Martin Vinkler a p.Jozef Kapusta.  
Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, pracovníčku 
Obce Kovarce. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice 
Ing.Martina Vinklera a p.Jozefa Kapustu a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej, 
pracovníčky Obce Kovarce. 
 
5. Kontrola plnenia uznesení OZ 
 
Uznesenie č.132/VI, písm.C, bod.1: OZ doporučuje starostke obce pripraviť návrh nových 
nájomných zmlúv na prenájom nebytových priestorov. 
Právny zástupca obce JUDr. Lukačka pripravil  návrh nájomnej zmluvy na prenájom nebytových 
priestorov. (Poslancom bol poskytnutý k nahliadnutiu materiál – návrh nájomnej zmluvy.) 
V tomto návrhu sa už pre jednotlivých nájomníkov uvedú bližšie podmienky nájmu, t.j. výmera 
prenajímanej plochy, podiely na prenajímaných spoločných častiach, podmienky platenia za 
služby spojené s prenájmom nebytových priestorov – elektrika, plyn, voda, stočné, podmienky 
platenia poplatku za vývoz komunálneho odpadu.  
V tomto bode starostka oboznámila poslancov s tým, že MUDr. Mesko ešte obci neoznámil 
termín začatia stavebných úprav v čakárni zdravotného strediska.  
 
Uznesenie č.134/VI, písm.A, bod.1:  OZ odkladá prerokovanie návrhu kronikárskeho zápisu za 
rok 2011 na najbližšie riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach za prítomnosti 
PhDr.Ireny Grácovej, kronikárky obce Kovarce. 
Starostka obce  informovala poslancov, že z dôvodu pracovnej vyťaženosti PhDr. Grácovej, 
ktorá pripravuje stretnutie seniorov „Ľudia s ľuďmi v údolí rieky Nitry“ bude tento bod  
zaradený na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
Uznesenie č.148/VII, písm.C, bod.1: OZ doporučuje starostke obce Kovarce zvolať ďalšie 
zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach dňa 2.augusta 2012 (štvrtok). 
Mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané na deň 2. augusta 2012. 
Zasadnutie sa uskutočnilo, boli prizvaní vlastníci susedných nehnuteľností p. Sklenárová, p. 
Buraj s manželkou, p. Jančovič s manželkou a p. Chreno s manželkou a navrhovatelia p. V. 
Bucha s manželkou. Zasadnutia sa nezúčastnila p. Sklenárová a p. Bucha s manželkou.  
 
Uznesenie č.150/VIII, písm.C, bod.1: OZ doporučuje oboznámiť právneho zástupcu žiadateľov 
p.Viliama Buchu a manž.Kamily rod.Marunovej, Kovarce č.411, Mgr.Juraja Vlkoviča, advokáta, 
Advokátska kancelária, Ružová dolina 8, Bratislava, s návrhom Obecného zastupiteľstva 
v Kovarciach, ktorý sa týka zmeny vo výmere pozemku, ktorý obec môže odpredať p.Viliamovi 
Buchovi a manž. Kamile rod. Marunovej a ktorý musí byť novým GP oddelený z parcely č.33/63, 
ktorá bola na základe GP č.223-004/2012 oddelená z pôvodnej parcely č.33/1. 
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Spis bol odovzdaný JUDr. Lukačkovi, ktorý bude informovať právneho zástupcu rodiny 
Buchovej. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o plnení 
uznesení prijatých na zasadnutiach Obecného zastupiteľstva v Kovarciach dňa 28.6.2012, 
30.7.2012, 2.8.2012. 
 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 
a) Odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce 
Kovarce za I. polrok 2012    
Starostka obce informovala poslancov, že p.Jolana Globanová – hlavná kontrolórka obce 
Kovarce je práceneschopná, odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k plneniu 
rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012  zaslala prostredníctvom e-mailovej pošty. Stanovisko 
bolo poslancom zaslané  spolu s pozvánkou. Poslanci OZ nemali pripomienky. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce  za I.polrok 2012. 
 
b) Stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach 
k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.polrok 2012 
Stanovisko Komisie finančnej   a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach predniesla 
p.Beáta Gregorová. 
Starostka obce  v tomto bode programu oboznámila poslancov  s neplatením  nájomného 
niektorými nájomníkmi nájomných bytov v 2x6 b.j. (p.Jaroslav Bizoň – nezaplatený nájom za 
jeden mesiac, p.Mariana Hrobáreková – nezaplatený nájom za 3 mesiace, p. Michal Ferenčík – 
nezaplatený nájom za 2 mesiace).   
Starostka ďalej informovala poslancov, že p.  Hrobárekovej obec zaslala už niekoľko upozornení 
a výziev na platenie nájomného, na ktoré ona vôbec nereagovala. Starostka taktiež informovala 
poslancov  o podpísanom splátkovom kalendári, ktorým sa p. Sklenárova zaviazala uhradiť dlžný 
poplatok za odvádzanie a čistenie odpadových vôd (stočné) a tiež o problémoch s platením 
stočného p. Máriou Boháčikovou, ktorá sa tiež splátkovým kalendárom zaviazala ho platiť, no 
splátkový kalendár nedodržiava. 
Do rozpravy týkajúcej sa neplatenia nájomného za byty v nájomných bytoch sa zapojili viacerí 
poslanci. 
Poslanec Ing.Rudolf Kováčik – navrhol, aby obec riešila situáciu sústavného neplatenia 
nájomného p. Hrobárekom  a p. Hrobárekovou  ich  vysťahovaním z bytu. 
Poslanci  v diskusii navrhli, aby obec nájomcom p. Hrobárekovi a p. Hrobárekovej zaslali 
poslednú výzvu na uhradenie dlhu na nájomnom, fonde opráv a za neuhradené faktúry za vodu, 
stočné a elektrickú energiu v spoločných častiach s termínom do 31.10.2012. Vo výzve je 
potrebné uviesť, že ak dlh do stanoveného termínu nezaplatia obec pristúpi k ich vysťahovaniu 
z bytu. 
 
K stanovisku Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach k plneniu 
rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 nemali poslanci pripomienky ani doplnky. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej   a správy 
obecného majetku pri OZ v Kovarciach k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012. 
  
c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 
Starostka obce požiadala poslancov o otázky týkajúce sa plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. 
polrok 2012. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 bolo doručené každému 
poslancovi spolu s pozvánkou.  
V rozprave poslanci nepredniesli žiadne pozmeňujúce návrhy. Starostka obce  v tomto bode ešte 
informovala poslancov, že od 1.októbra sa mení zákon č. 145/1995 Z.z. o správnych poplatkoch,  
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niektoré správne poplatky, ktoré vyberajú aj obce ako prenesený výkon štátnej správy sa  
zvyšujú (napr. správne poplatky za vydávanie dokladov, potvrdení, za vydávanie stavebných 
povolení a kolaudačných rozhodnutí), čo bude mať zrejme za následok krátenie podielových 
daní pre obce. Po ukončení rozpravy k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012 
starostka obce požiadala poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie za schválenie plnenia 
rozpočtu obce Kovarce za I. polrok  2012. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2012. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o výške dlhu 
p.Ladislava Hrobáreka a Mariany Hrobárekovej, nájomcov bytu č.6 v bytovom dome s.č.543 na 
nájomnom, fonde opráv a za neuhradené faktúry za vodné, stočné a za elektrickú energiu 
v spoločných priestoroch. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo napísať a doručiť p.Ladislavovi Hrobárekovi 
a Mariane Hrobárekovej nájomcom bytu č.6 v bytovom dome č.543 poslednú výzvu na uhradenie 
dlhu na nájomnom, fonde opráv a neuhradených faktúrach za vodné, stočné a za elektrickú 
energiu v spoločných priestoroch s termínom do 31.októbra 2012 s tým, že v prípade 
neuhradenia dlhu obec Kovarce ukončí s nájomcami nájomný vzťah. 
 
7. Zmena rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.2 – prerokovanie 
(schválenie) 
Návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.2 bolo doručené 
každému poslancovi spolu s pozvánkou. Starostka obce vysvetlila jednotlivé položky, ktoré je 
potrebné v rozpočte obce Kovarce na rok 2012 upraviť. 
- Budovanie nového oplotenia na cintoríne – finančné prostriedky na nákup stavebného 
materiálu na vybudovanie nového základu, múrika a stĺpikov, železné výplne zostávajú pôvodné. 
Zo zámkovej dlažby pracovníci obce vybudujú v tejto časti cintorína nový chodník, aby bol lepší 
prístup k hrobom pre návštevníkov cintorína i pre pohrebnú službu.  Starostka obce požiadala 
o pomoc poslancov pri zabezpečení troch chýbajúcich železných dielcov – oplotenie sa 
výstavbou základu rozšírilo a na túto časť chýbajú 3 kusy železných dielcov.  
- V tomto bode starostka  informovala poslancov, že pri budovaní nového oplotenia ich požiadal 
p. farár o pomoc pri zrealizovaní oddrenážovania kaplnky, ktorá sa nachádza v tejto časti 
cintorína a je vedená v zozname pamätihodností obce. Pán farár zabezpečil drenážne rúry 
i betónové skruže na šachtu. V budúcom roku by bolo potrebné ešte omietnuť vybudovaný múrik 
oplotenia a tiež po dohovore s cirkvou opraviť fasádu na kaplnke. 
Postupne starostka vysvetlila poslancom jednotlivé zmeny v rozpočte – v príjmovej i vo 
výdavkovej časti. 
Starostka tiež informovala poslancov o tom, že rokovala so zástupcom spoločnosti ENVI-GEOS 
Lužianky s p. Urbanekom, ktorý jej predložil cenovú ponuku na zvoz a zneškodňovanie 
komunálneho odpadu. Cena za zvoz komunálneho odpadu touto spoločnosťou je nižšia,  
spoločnosť vykonáva fakturovanie na základe odvezených ton komunálneho odpadu, nie za 
manipuláciu so smetnými nádobami a za  najazdené kilometre ako spoločnosť SCHWARZ-EKO 
Topoľčany. Cena za zneškodnenie – uskladnenie na skládke v Rišňovciach je o niečo vyššia ako 
je cena za uskladnenie odpadu na skládke v Bojnej. Obec bude ešte rokovať s konateľkou 
spoločnosti SCHWARZ-EKO Topoľčany RNDr. Jančovou a prehodnotí,  čo bude pre obec 
výhodnejšie. Spoločnosť ENVI-GEOS ponúkla pre obec aj výkup triedeného odpadu – plasty, 
sklo, papier. Tento odpad od obce doteraz odoberala spoločnosť SCHWARZ-EKO Topoľčany 
a za odpad obci neplatila. Spoločnosť ENVI-GEOS má tiež vo svojej ponuke spracovanie hlásení  
za triedený odpad pre spoločnosť ENVI PAK. Starostka ďalej informovala poslancov, že 
nakoľko výpovedná doba, ktorú je uvedená v zmluve na vývoz KO so spoločnosťou   
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SCHWARZ-EKO Topoľčany je trojmesačná, obec dala výpoveď z tejto zmluvy a bude ďalej 
postupovať podľa toho, aké nové zmluvné podmienky jednotlivé spoločnosti zaoberajúce sa 
zvozom  a skládkovaním odpadu obci ponúknu. 
Starostka požiadala poslancov o otázky týkajúce sa zmien v rozpočte obce na rok 2012. Poslanci 
nemali žiadne dopyty, starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za  schválenie zmeny 
rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.2. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – 
rozpočtové opatrenie č.2. 
 
8. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole, Kovarce 450 
Starostka obce  informovala poslancov, že dňa 27.11.2012 končí volebné obdobie Rady školy pri 
Materskej škole, Kovarce 450. Taktiež informovala o členstve zriaďovateľa v orgánoch školskej 
samosprávy (§ 25 zákona NR SR č.596/2003 z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve) a o celkovom zložení rady školy.  Rada školy je zložená z jedného člena 
z pedagogických pracovníkov, jedného člena z nepedagogických pracovníkov, jedného člena 
z radov rodičov a dvoch členov delegovaných zriaďovateľom. Doteraz boli členmi Rady školy 
pri Materskej škole, Kovarce 450 za zriaďovateľa - obec p.Mária Kováčiková a Ing.Andrej 
Čopík.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o termíne 
ukončenia volebného obdobia Rady školy pri Materskej škole, Kovarce 450, dňa 27.11.2012. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o zložení 
rady školy (§ 25 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve) a o počte zástupcov zriaďovateľa (obce), ktorí musia byť delegovaní do Rady školy 
pri Materskej škole, Kovarce 450 (§ 25 ods. 5 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve). 
 
Starostka obce požiadala poslancov o predloženie návrhov na delegovanie dvoch členov do Rady 
školy pri Materskej škole, Kovarce 450 za zriaďovateľa – obec Kovarce. Poslanci  navrhli  
delegovať za zriaďovateľa do  Rady školy pri Materskej škole, Kovarce 450 členov:  

- p.Mária Kováčiková – pracovníčka obce Kovarce 
- Ing.Andrej Čopík – poslanec OZ v Kovarciach.  

Starostka  požiadala poslancov o hlasovanie za delegovanie p. Márie Kováčikovej a Ing. Andreja 
Čopíka za členov do Rady školy pri Materskej škole, Kovarce 450: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach delegovalo zástupcov za zriaďovateľa do Rady školy pri 
Materskej škole, Kovarce 450: Ing.Andrej Čopík, poslanec OZ v Kovarciach a p.Mária 
Kováčiková, pracovníčka obce Kovarce. 
 
9. VZN č.4/2012 – o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, o výške príspevku na úhradu režijných 
nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni 
VZN č.4/2012 bolo doručené každému poslancovi spolu s pozvánkou. Starostka obce  vysvetlila 
poslancom, že nové VZN týkajúce sa úhrad od rodičov bolo pripravené na základe požiadavky p. 
riaditeľky základnej školy – Mgr. Dagmar Boháčikovej, ktorá žiadala, aby  bola do VZN č. 
4/2012 zahrnutá úhrada za desiatu, ktorú poskytuje žiakom základná škola v priestoroch školskej 
jedálne. V doteraz platnom VZN táto položka uvedená  nebola. Starostka ďalej informovala 
poslancov, že p. riaditeľka tiež žiadala aj o úpravu poplatku, ktorý uhrádzajú zákonný  
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zástupcovia žiakov za pobyt v ŠKD, a to  z  3,00  EUR na 5,00 EUR. Starostka jej však navrhla 
toto opatrenie riešiť až od začiatku nového školského roku. V ostatných bodoch zostalo VZN 
nezmenené. 
Starostka požiadala poslancov o otázky týkajúce sa VZN č. 4/2012. Poslanci nemali žiadne 
otázky, starostka  požiadala poslancov o hlasovanie za vydanie  VZN č.4/2012 – o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup 
potravín, o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej 
jedálni: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach sa uznieslo na vydaní VZN č.4/2012 – o výške príspevku za 
pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 
školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na nákup potravín, 
o výške príspevku na úhradu režijných nákladov a o podmienkach úhrady v školskej jedálni. 
 
10. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a ďalších 
fyzických osôb 
Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a ďalších fyzických osôb 
boli doručené každému poslancovi spolu s pozvánkou. Starostka obce  vysvetlila poslancom, že 
doteraz bolo v Zásadách odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva  v Kovarciach 
a volených orgánov obce Kovarce uvedené aj odmeňovanie za činnosť členov ZPOZ obce 
Kovarce. Starostka ďalej uviedla, že bola na seminári, ktorý organizovalo RVC Nitra. Seminár 
lektoroval JUDr. Marian Hoffman, PhD., prokurátor generálnej prokuratúry. Predmetom 
seminára bol zákon o obecnom zriadení, zákon o majetku obcí, katastrálny zákon, občiansky 
zákonník, obchodný zákonník, tvorba VZN a vnútorných smerníc obcí. Lektor poukázal na to, že 
vnútorná smernica sa má týkať iba jednej oblasti, t.j. aj smernica o odmeňovaní poslancov nemá 
byť spájaná s odmeňovaním členov ZPOZ, ktorý je zriadený obcou na zabezpečovanie a 
vykonávanie občianskych obradov a slávností. Preto bola vypracovaná nová smernica 
o odmeňovaní poslancov a pre ZPOZ bola vypracovaná samostatná smernica. Starostka 
požiadala poslancov o otázky.  Poslanci  nemali žiadne doplňujúce otázky ani pripomienky, 
starostka obce požiadala poslancov  o hlasovanie za schválenie Zásad odmeňovania poslancov 
Obecného zastupiteľstva v Kovarciach a ďalších fyzických osôb: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo Zásady odmeňovania poslancov Obecného 
zastupiteľsta v Kovarciach a ďalších fyzických osôb. 
 
11. Zásady činnosti Zboru pre občianske záležitosti obce Kovarce 
Zásady činnosti Zboru pre občianske záležitosti obce Kovarce boli doručené každému 
poslancovi spolu s pozvánkou. Starostka obce doplnila vysvetlenie z predchádzajúceho bodu. Pri 
slávnostnom uvítaní detí  obec poskytuje rodičom dieťaťa nákupnú poukážku  v hodnote 10,00 
EUR, snúbencom pri uzatváraní manželstva sa poskytuje kytica, pri občianskych obradoch 
poslednej rozlúčky sa tiež poskytuje kytica. Nákup kvetov a poskytovanie nákupných  poukážok 
nebolo nikde uvedené. Teraz je to zahrnuté v nových Zásadách činnosti  ZPOZ obce Kovarce, 
kde sú uvedené aj bližšie podmienky vykonávania jednotlivých občianskych obradov a taktiež 
odmeňovanie aktérov týchto obradov. Poslanci  nemali k predloženému návrhu Zásad o činnosti 
ZPOZ obce Kovarce pripomienky, starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za ich 
schválenie : 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
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                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo Zásady činnosti Zboru pre občianske záležitosti 
obce Kovarce. 
 
12. Rôzne, žiadosti občanov, organizácií 
 
Žiadosť p.Márie Kováčikovej o ukončenie nájmu nebytových priestorov súp.č.24 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová prečítala žiadosť p.Márie Kováčikovej, IČO: 44 898 193, 
s miestom podnikania 956 15 Kovarce č.454 o ukončenie nájmu nebytových priestorov s.č.24 
k 14.8.2012 z dôvodu ukončenia podnikania k tomuto termínu.  
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie žiadosť p.Márie Kováčikovej, IČO: 44 898 193, 
s miestom podnikania, 956 15  Kovarce č.454 o ukončenie nájmu nebytových priestorov s.č.24 
z dôvodu ukončenia podnikania. 
 
Starostka obce požiadala poslancov OZ o hlasovanie za súhlas s ukončením nájmu nebytových 
priestorov s.č.24 pre nájomcu – p. Mária Kováčiková, IČO: 44 898 193, s miestom podnikania č. 
454 ku dňu 14.8.2012: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s ukončením nájmu nebytových priestorov s.č.24 
pre nájomcu – p.Mária Kováčiková, IČO: 44898 193, s miestom podnikania: Kovarce č.454 ku 
dňu 14.8.2012. 
 
Žiadosť p.Juraja Rybana o ukončenie nájomnej zmluvy 
Starostka obce prečítala žiadosť p. Juraja Rybana, IČO: 41311744, DIČ: 1034055198, Kovarce 
č.523 doručenej na Obecný úrad v Kovarciach dňa 30.8.2012, ktorou nájomca žiada  
o ukončenie nájomnej zmluvy, uzatvorenej dňa 2.marca 2009 z dôvodu, že už nebude vykonávať 
činnosť, na ktorú predmet nájmu používal. Ukončenie nájmu žiada ku dňu 30.9.2012.  
V tomto bode programu starostka obce oboznámila poslancom, že  p.Ryban odhlásil stavbu – 
dielňa na porez dreva z odberu elektrickej energie, obec sa musela prihlásiť ako nový odberateľ 
elektrickej energie do troch dní. Starostka informovala tiež poslancov o tom, že stavba – dielňa 
na porez dreva mala rezervovanú kapacitu na odber elektrickej energie na 100 ampérový istič, za 
ktorý by bolo potrebné platiť mesačný poplatok cca 70,00 EUR.  Preto starostka požiadala ZSE – 
distribúciu o zmenu rezervovanej kapacity na 16 ampérový istič. V tomto bode starostka tiež 
informovala poslancov, že okolie píli je vo veľmi znečistenom stave.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Juraja Rybana, IČO: 
41311744, DIČ: 1034055198, Kovarce č.523 o ukončenie nájomnej zmluvy, uzatvorenej dňa 
2.marca 2009 z dôvodu, že už nebude vykonávať činnosť, na ktorú predmet nájmu používal. 
 
Starostka obce požiadala poslancov OZ o hlasovanie za súhlas s ukončením nájmu nebytových 
priestorov s.č.500 – dielňa na porez dreva pre nájomcu p.Juraja Rybana ku dňu 30.9.2012: 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s ukončením nájmu nebytových priestorov s.č.500 
– dielňa na porez dreva pre nájomcu – p.Juraj Ryban, IČO: 41311744, DIČ: 1034055198 ku 
dňu 30.9.2012. 
 
Žiadosť p. Mariána Čitárskeho, Kovarce 310 o predĺženie nájmu priestorov bufetu 
v budove Základnej školy, Kovarce 164 na školský rok 2012/2013 
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Starostka obce predniesla žiadosť p.Mariána Čitárskeho, Kovarce 310 o predĺženie nájmu 
priestorov bufetu v budove Základnej školy, Kovarce 164 na školský rok 2012/2013.  
K tomuto bodu starostka uviedla,  že cena za nájom nebytových priestorov a cena za služby 
spojené s prenájmom predmetu nájmu - náklady na energie (elektrická energia, kúrenie, studená 
a teplá voda) musia byť stanovené osobitne,  t.j. musí sa stanoviť cena za prenájom nebytových 
priestorov a cena za služby spojené s prenájmom predmetu nájmu – za elektrickú energiu, 
studenú a teplú vodu, kúrenie. Jedná sa o prenájom nebytových priestorov - miestnosti o výmere 
12 m2. V školskom roku 2011/2012 sa tieto priestory prenajímali p. Čitárskemu   za 33,00 EUR. 
V tejto sume bola cena prenájmu aj cena za služby spojené s prenájmom.  
Starostka obce navrhla, aby cena za prenájom týchto nebytových priestorov v budove základnej 
školy  bola totožná s cenou prenájmu nebytových priestorov, ktorú obecné zastupiteľstvo 
schválilo pre prenájom nebytových priestorov slúžiacich na podnikanie (zdravotné stredisko, 
budova s.č. 24), t.j. 15,00 EUR za m2 za rok. Cena mesačného prenájmu nebytových priestorov – 
miestnosť o výmere 12 m2, nachádzajúca sa na prízemí Základnej školy, Kovarce 164 je podľa 
tohto výpočtu 15,00 EUR a mesačná cena za služby spojené s prenájmom predmetu nájmu  by 
pri zachovaní doterajšej sumy za prenájom týchto priestorov 33,00 EUR bola 18,00 EUR.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Mariána Čitárskeho, Kovarce 
310 o predĺženie nájmu priestorov bufetu v budove Základnej školy, Kovarce 164 na školský rok 
2012/2013. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k stanoveniu ceny prenájmu nebytových 
priestorov a ceny za služby spojené s prenájmom predmetu nájmu. Poslanci nemali iné návrhy. 
Starostka požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie prenájmu jednej miestnosti o výmere 
12 m2,  nachádzajúca sa na prízemí Základnej školy, Kovarce 164, na parc.č.351/248 na dobu 
školského roka 2012/2013, t.j. od 3.9.2012 do 30.6.2013 pre nájomcu p.Mariána Čitárskeho, 
podnikajúceho pod obchodným menom Marián Čitársky, IČO: 40632531, s miestom podnikania 
956 15  Kovarce  310.  
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za určenie ceny prenájmu predmetu nájmu – 
15,00 EUR/mesiac.  
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za určenie ceny za služby spojené s prenájmom 
predmetu nájmu (elektrická energia, studená a teplá voda, kúrenie) – 18,00 EUR/mesiac. V cene 
služieb nie sú zahrnuté náklady spojené s upratovaním a údržbou predmetu nájmu. 
Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo prenájom jednej miestnosti o výmere 12 m2,  
nachádzajúca sa na prízemí Základnej školy, Kovarce 164, na parc.č.351/248 na dobu školského 
roka 2012/2013, t.j. od 3.9.2012 do 30.6.2013 pre nájomcu p.Mariána Čitárskeho, 
podnikajúceho pod obchodným menom Marián Čitársky, IČO: 40632531, s miestom podnikania 
956 15  Kovarce 310.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach určilo cenu predmetu nájmu – 15,00 EUR/mesiac a  cenu za 
služby spojené s prenájmom predmetu nájmu (elektrická energia, studená a teplá voda, kúrenie)  
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– 18,00 EUR/mesiac. V cene služieb nie sú zahrnuté náklady spojené s upratovaním a údržbou 
predmetu nájmu. 
 
Žiadosť Základnej školy, Kovarce 164 o povolenie prenájmu telocvične a návrh ceny za 
prenájom telocvične, návrh ceny na režijné náklady pri prenájme telocvične a návrh 
doplatku za použitie teplej vody. 
Starostka obce  prečítala  žiadosť Základnej školy, Kovarce 164 o prenájom telocvične. Následne 
starostka oboznámila poslancov s tým, že základná škola predložila doklady, že vykonala 
v priestoroch telocvične udržiavacie práce,  za  ktoré zaplatila 50,64 EUR (nákup silikonu 
a hmoždiniek)  a za materiál a práce, ktoré vykonal p. Milan Kasman (bližšie práce ani materiál 
nie sú na doklade špecifikované) škola zaplatila 320,64 EUR.  
Starostka vyslovila svoj názor, že ona nesúhlasí, aby sa telocvičňa prenajímala tak ako 
v minulosti rôznym združeniam a skupinám z okresu, podlaha telocvične nie je 
v zodpovedajúcom technickom stave,  telocvičňa má v prvom rade slúžiť pre žiakov základnej 
školy pri výučbe a na záujmovú činnosť školy. Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie 
k predmetnej žiadosti.  Do diskusie týkajúcej sa tohto bodu sa zapojili viacerí poslanci. 
Poslanec - p.Oto Vrbjar sa zaujímal, aké opravy sa prevádzali na palubovke, pretože podľa 
vymenovaného materiálu, ktorý sa použil (silikón, hmoždinky) išlo o iba  „kozmetické úpravy“. 
Poslanec - p.Marián Patrovič  navrhol rozdeliť úhrady za športy, pretože kolektívny šport je 
o inom ako šport dvoch hráčov. 
Do diskusie sa zapojila i starostka, ktorá uviedla, že v roku 2010 žiadala o poskytnutie 
finančných prostriedkov z Ministerstva školstva na riešenie  havarijného stavu podlahy 
v telocvični. Doteraz nedostala písomné stanovisko k uvedenej žiadosti. Osobne sa bola 
informovať na KŠÚ v Nitre,  kde jej pracovníčkou bola poskytnutá informácia, že budova 
telocvične bola daná do užívania v októbri 2002, teda má 8 rokov  a na osemročnú budovu 
finančné prostriedky na riešenie havarijného stavu určite ministerstvo neposkytne. 
Poslanec - Ing.Rudolf Kováčik  zdôraznil, že treba zachovať telocvičňu pre žiakov základnej 
školy, nie aby bola zničená cudzími ľuďmi. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť Základnej školy, Kovarce 164 
o povolenie prenájmu telocvične a návrh ceny za prenájom telocvične, návrh ceny na režijné 
náklady pri prenájme telocvične a návrh doplatku za použitie teplej vody. 
 
Starostka obce požiadala o hlasovanie za odsúhlasenie žiadosti Základnej školy, Kovarce 164 
o prenajímanie telocvične: 
Hlasovanie – „za“ 0 poslancov  
                       „proti“ – 6 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 1 poslanec   
                        (Ing.Andrej Čopík – prišiel v závere tohto bodu programu) 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasilo so žiadosťou Základnej školy, Kovarce 164 
o prenajímanie telocvične Základnej školy, Kovarce 164. 
 
Žiadosť  p. Aleny Martiškovej o pridelenie nájomného bytu 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová prečítala  žiadosť p.Aleny Martiškovej, D.Jurkoviča 
2366/8, Topoľčany o pridelenie nájomného bytu. Uviedla, že obec nemá v súčasnosti voľný 
žiadny byt, ktorého je vlastníkom. Navrhla, aby obecné zastupiteľstvo zobralo žiadosť na 
vedomie a doporučilo informovať žiadateľku p.Alenu Martiškovú, že obec Kovarce v súčasnosti 
nemá voľný žiadny nájomný byt v bytových domoch, jej žiadosť bude vedená v evidencií 
žiadateľov o pridelenie nájomného bytu. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Aleny Martiškovej, 
D.Jurkoviča 2366/8, Topoľčany o pridelenie nájomného bytu. 
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Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie informovať žiadateľku p. Alenu 
Martiškovú, D.Jurkoviča 2366/8, Topoľčany o tom, že obec Kovarce v súčasnosti nemá voľný 
nájomný byt v bytových domoch, jej žiadosť bude obec Kovarce viesť v evidencii žiadateľov 
o pridelenie bytu.  
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo informovať žiadateľku p.Alenu Martiškovú, 
D.Jurkoviča 2366/8, Topoľčany o tom, že obec Kovarce v súčasnosti nemá voľný žiadny nájomný   
byt v bytových domoch, jej žiadosť bude obec Kovarce viesť v evidencii žiadateľov o pridelenie 
nájomného bytu. 
 
Žiadosť p.Rudolfa Žovinca o prenájom nebytových priestorov – budova píly s priľahlými 
pozemkami v k.ú. obce Kovarce 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová prečítala žiadosť p.Rudolfa Žovinca, bytom Kovarce 459 
o prenájom nebytových priestorov – budova píly s priľahlými pozemkami v k.ú. obce Kovarce 
za účelom vykonávania podnikateľskej činnosti. V žiadosti sa ďalej uvádza, že vzhľadom 
k odhadovaným investíciám do tejto nehnuteľnosti žiadateľ žiada o prenájom dlhodobý, 
konkrétne podmienky žiadateľ uvedie po prípadnom schválení žiadosti do návrhu nájomnej 
zmluvy. Starostka obce oznámila, že obec musí v zmysle zákona zverejniť zámer o nájom 
uvoľnených priestorov. Poslanci obecného zastupiteľstva doporučili zverejniť zámer o nájom 
priestorov – stavba dielňa na porez dreva s.č.500. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Rudolfa Žovinca, bytom 
Kovarce 459 o prenájom nebytových priestorov – stavba dielňa na porez dreva s.č.500, za 
účelom vykonávania podnikateľskej činnosti. 
 
Starostka informovala poslancov, že v súlade s § 9a zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí je 
obec povinná zverejniť zámer o prenechaní majetku obce do nájmu, a to najmenej za také 
nájomné, za aké sa v tom čase a na tom mieste obvykle prenechávajú do nájmu na dohodnutý 
účel veci toho istého druhu alebo porovnateľné veci.  
Na základe informácie starostky obce poslanci  doporučili zverejniť zámer o prenechaní majetku 
obce do  nájmu: stavba – nebytový priestor, vedená v LV č. 713 ako  dielňa na porez dreva 
s.č.500, postavená na parc. č. 351/168 a priľahlý pozemok.  
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie zverejnenia zámeru 
o prenechaní majetku obce do nájmu:  stavba -  nebytový priestor, vedená v LV č. 713 ako dielňa 
na porez dreva s.č. 500, postavená na parc. č. 351/168 a priľahlý pozemok.  
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo zverejniť na úradnej tabuli obce Kovarce na 
webovej stránke obce Kovarce zámer prenechania nehnuteľného majetku obce Kovarce do 
nájmu: 
a) stavba – nebytový priestor, vedená v LV č.713 ako dielňa na porez dreva, s.č.500, postavená 
na parc.č.351/168, 
b) pozemok – parc.č.351/168 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 297 m2, 
c) časť pozemku parc.číslo – 351/234 – ostatné plochy o výmere cca 1210 m2 (označené na 
priloženej katastrálnej mape žltou farbou) 
d) časť pozemku parc.č.355/3 – ostatné plochy o výmere cca 1818 m2 (označené na priloženej 
katastrálnej mape žltou farbou) 
Termín predloženia prihlášok: do 30.novembra 2012. 
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Poslanec p. Marián Patrovič navrhol, aby bol zverejnený aj zámer prenechania nehnuteľného 
majetku obce Kovarce do nájmu – časť stavby – dom s.č. 24, v ktorom bola manikúra-pedikúra.  
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie zverejnenia zámeru 
prenechania nehnuteľného majetku obce Kovarce do nájmu: časť stavby – s.č. 24, postavený na 
parc. č. 70 o celkovej výmere 17,3 m2 (jedna miestnosť – bývalá pedikúra a jedna miestnosť – 
sociálne zariadenie.  
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo zverejniť na úradnej tabuli obce Kovarce a na 
webovej stránke obce Kovarce zámer prenechania nehnuteľného majetku obce Kovarce do 
nájmu: 
a) časť stavby – dom s.č.24 postavený na parcele č.70 o celkovej výmere 17,3 m2 (1 miestnosť – 
bývalá pedikúra a 1 miestnosť – sociálne zariadenie). 
Termín predloženia prihlášok: do 30.novembra 2012. 
 
 „Zmluva o združení“ uzatvorená 29.6.2000 obcami Kovarce, Čeľadince, Nitrianska Streda 
za účelom zabezpečenia  správy skupinového vodovodu – zásobné potrubie vodojem – 
Kovarce – Čeľadince – Nitrianska Streda, prívodné potrubie Kovarce  
Starostka obce informovala poslancov o tom, že obce Kovarce, Čeľadince a Nitrianska Streda 
uzatvorili „Zmluvu o združení“,  predmetom ktorej bolo zabezpečenie správy skupinového 
vodovodu Kovarce – Čeľadince – Nitrianska Streda tak, ako je to uvedené v Čl. I. tejto zmluvy. 
Na základe zmluvy o združení bol založený aj bežný účet vedený vo VÚB Topoľčany, č.účtu 
1415561955/0200. Na tento účet  vkladali  finančné prostriedky všetky tri obce (Kovarce, 
Čeľadince, Nitrianska Streda) do roku 2003.  Od roku 2004 obce na uvedený účet finančné 
prostriedky nevkladajú. Stav účtu k 31.7.2012 je 1.391,34 EUR.  
V tomto bode starostka obce ďalej uviedla, že stavba – vodojem nie je doteraz ako stavba 
zapísaná na LV v KN, nemá pridelené súpisné číslo, čo znamená, že po kolaudácii vlastník 
nepožiadal o jej zapísanie do KN.  Podľa toho čo zistila, stavebné povolenie bolo vydané na obec 
Kovarce, o kolaudáciu požiadala obec Kovarce a kolaudačné rozhodnutie bolo vydané na 
organizáciu Zsl. vodárne a kanalizácie Bratislava. V tejto veci sa už rozprávala aj so zástupcom 
ZsVS Nitra, OZ Topoľčany p. Schneidgenom, ktorý ju informoval, že zistí, prečo sa po 
kolaudácii zapísanie stavby do KN nezrealizovalo. Pán Schneidgen a starostka  sa dohodli, že 
budú  spolupracovať na tom, aby   vodojem bol riadne zapísaný v KN. Pozemok pod stavbou je 
v  spoluvlastníctve obcí Kovarce – Čeľadince – Nitrianska Streda. 
Starostka navrhla poslancom, že čo sa týka spoločného účtu zriadeného pre účel zabezpečenia 
správy skupinového vodovodu, malo by byť zvolané spoločné stretnutie zástupcov všetkých 
zainteresovaných obcí a mali by sa dohodnúť na ďalšom postupe, a to či účet zachovajú a určí sa 
suma, ktorou sa bude pravidelne na účet prispievať, alebo rozhodnú o zrušenú účtu. Od roku 
2004 stav finančných prostriedkov klesá, banka si účtuje poplatky. O zrušení účtu musia 
rozhodnúť obecné zastupiteľstva, starostovia o tom rozhodnúť nemôžu.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie 
-  informáciu starostky obce o „Zmluve o združení“ uzatvorenej 29.6.2000 obcami Kovarce, 
Čeľadince, Nitrianska Streda za účelom spoločného vykonávania správy skupinového vodovodu 
– zásobné potrubie vodojem – Kovarce – Čeľadince – Nitrianska Streda, prívodné potrubie 
Kovarce, 
-  informáciu starostky obce o zriadení bežného účtu na základe zmluvy o združení 
-  informáciu starostky obce o stave združených finančných prostriedkov na účte 
č.1415561955/0200 k 31.7.2012 je 1.391,34 EUR. 
 
 
 



- 12 - 
 
Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie k tomuto bodu. Poslanci súhlasili s tým, aby bolo 
zvolané spoločné stretnutie zástupcov obcí Kovarce, Čeľadince, Nitrianska Streda, na ktorom sa 
dohodne ďalší postup zabezpečenia správy skupinového vodovodu.  
Starostka obce požiadala o hlasovanie za doporučenie zvolať spoločné stretnutie zástupcov obcí 
starostov a poslancov OZ  Kovarce, Čeľadince a Nitrianska Streda vo veci riešenia ďalšieho 
postupu zabezpečenia správy a financovania skupinového vodovodu obcami Kovarce, Čeľadince 
a Nitrianska Streda: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo zvolať spoločné stretnutie starostov a poslancov 
obecných zastupiteľstiev obcí Kovarce, Čeľadince a Nitrianska Streda, účelom ktorého bude  
informovanie zástupcov obcí Kovarce, Čeľadince a Nitrianska Streda, ktoré uzatvorili dňa 
29.6.2000 zmluvu o združení za účelom spoločného vykonávania správy skupinového vodovodu – 
zásobné potrubie vodojem – Kovarce – Čeľadince – Nitrianska Streda, prívodné potrubie 
Kovarce s.č.150 vodojem o stave združených finančných prostriedkov na účte číslo č. 
1415561955/0200 a rokovanie o ďalšom postupe zabezpečenia správy a financovania 
skupinového vodovodu obcami Kovarce, Čeľadince a Nitrianska Streda združených na základe 
„Zmluvy o združení“ zo dňa 29.6.2000. 
 
Starostka obce poskytla poslancom informáciu o hospodárení obce pod názvom: „Finan čné 
zdravie obce“, ktoré vydalo Ministerstvo financií SR, podľa ktorého mala obec Kovarce 
celkový dlh voči štátu v r.2009 = 78 EUR na občana, v r.2010 = 69 EUR na občana, v r.2011 = 
61 EUR na občana. Na základe uvedených informácii sa dlh obce v prepočte na jedného 
obyvateľa  z roka na rok znižuje. Taktiež predniesla pre porovnanie aj „finančné zdravie obce“ 
niektorých okolitých obcí. 
 

- Poslanec p. Oto Vrbjar sa informoval, či na odsúhlasenú dotáciu pre OFK vo výške 5.000 
EUR je uzatvorená zmluva a kto je zodpovedný.  

- Starostka obce  odpovedala, že zmluva je uzatvorená a zodpovedný je p.Peter Labuda, 
predseda OFK. Súčasne informovala prítomných, že OFK nemá hospodára, polievanie 
a poriadok v šatni zabezpečujú z poverenia vedenia klubu Ján Urík  a Marián Petrák, 
v šatni je neporiadok, ihrisko sa pravidelne nepolieva.  

- Poslanec p. Marián Patrovič poznamenal, že nakoľko nechcú hrať futbal, je to hra nasilu,  
      treba ich informovať, že obec môže 5.000,00  EUR využiť aj na iný spôsob ako len na  
      futbal. 

 
Starostka obce  poskytla prítomným informácie o prípravných prácach na rekonštrukcií 
kultúrneho domu – 26.9. a 27.9. sa vykonalo meranie okien, 1.10. sa začne stavať lešenie, práce 
mali byť ukončené do konca novembra (v prípade, ak by sa práce začali v júli). 
 
13. Návrh uznesení 
Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 
návrhovej komisie p.Oto Vrbjar. Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov 
o hlasovanie: 
Hlasovanie – „za“- 7 poslancov 
                       „proti“- 0 poslancov 
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
14. Záver 
Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 
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V Kovarciach, dňa  27.9.2012  o 21.15 hod. 

 
Overovatelia :    Ing.Martin Vinkler 

               p.Jozef Kapusta 
 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 
 
 
                                                                                                       Mgr. Helena Paučírová 
                                                                                                       starostka obce Kovarce 
 
 
 
 
 
 
 
 


